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Nämndinitiativ angående Skultuna och skultunatippen 

 

Det ligger fortfarande sopor på tippen i Skultuna. De 44 miljonerna har inte räckt 
för att transportera bort sopberget i Skultuna vid Svartåns strand. 
Uppskattningsvis enligt VLT finns 8000 ton kvar. Vad som händer nu är oklart 
och Kommunstyrelsen skulle behöva en lägesrapport. Något som lovades i VLT 
den 12 april av kommunstyrelsens ordförande. 

Förutom en lägesrapport behöver också frågan om vad som kommer att hända 
med området där sopberget har legat och där delar är kvar diskuteras. Det är 
mark som är detaljplanelagd för verksamheter. Är det även framöver ett lämpligt 
område för verksamheter eller kan det när marken är renad vara aktuellt för 
exempelvis bostäder? 

Idag äger konkursförvaltaren området men är det av eventuellt intresse för 
Västerås stad att äga marken. Frågan behöver diskuteras och analyseras. 

 

 

Med anledning av ovanstående föreslås kommunstyrelsen besluta att: 

• Att kommunstyrelsen får en aktuell beskrivning av läget för 
Skultunatippen 
 

• Att ge stadsledningskontoret i uppdrag att återkomma med förslag och 
analys om det är aktuellt att staden försöker/vill bli ägare till marken. 


